
                                 

 

Årsmelding Nattland Vel 2017 

1. Styret 

Styret i Nattland vel har siden årsmøtet i mars 2017 bestått av: 

▪ Lene Henriksen Holm (leder) 
▪ Synnøve Espe (nestleder) 
▪ Cecilie Kvamme (sekretær) 
▪ Hanne Øvrebø Fjeldberg (styremedlem) 

2. Økonomi 

 

Kontingent 

Årskontingenten i 2017 var på kr. 200,-.  

Grasrotandelen 

I 2017 kom det inn 6041,31 kroner fra Norsk Tipping sin grasrotandel. Vi oppfordrer alle til å registrere 

Nattland Vel (NV) som mottaker av deres grasrotandel. Disse pengene vil bl.a. gå til vedlikehold av 

kunstgressbanen.  

Man kan støtte Nattland Vel ved å velge velforeningen som mottaker: https://www.norsk-

tipping.no/grasrotandelen/#search=912762122 

Velforeningen ble en av de heldige mottakere av spillemidler i 2017 fra Kulturdepartementet, 

Hordaland Fylkeskommune (via Bergen kommune). Beløpet er på kr. 300 000,- der 75 % av beløpet 

ble utbetalt i 2017. Det resterende beløpet blir utbetalt nå når anlegget er ferdigstilt.   

 

 

https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen/#search=912762122
https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen/#search=912762122


Nærmiljøanlegg med kunstgressbane 

Nattland Vel har hatt en egen gruppe som har jobbet med å få ferdigstilt kunstgressbanen nedenfor 

Rambjøra barnehage til et nærmiljøanlegg. Gruppen og resten av velforeningen har i 2017 arbeidet 

med å få på plass gjerder og lys. Velforeningen har er en egen bankkonto til dette formålet. 

 

Oversikt økonomi 

Grasrotandel, Norsk Tipping 6041,31 

Medlemskontingent  10400,- 

 

Saldo inkl. renter: 

Driftskonto 17398,35 

Idrettsanlegg 132282,08 

 

 

3. Aktivitet 2017 

Velforeningen har brukt mye tid på å følge opp entreprenører i forbindelse med å få satt opp gjerder 

og lys, og har fått tillatelse til å koble seg på Rambjøra barnehage sitt strømnett mot et årlig fast beløp. 

Takk til barnehagen for velvillighet. 

Dugnad ble gjennomført i november der rør og kabel for lystilkopling fra barnehagen ble gravd ned i 

bakken. Det ble også skiftet nett og satt veltesikring på målene. Busk og kratt rundt banen ble ryddet 

og kastet i kontainer sponset av BIR Bedrift. 

Det ble gitt økonomisk støtte (materialkostnader) til bygging av bro over bekken i enden av 

Kattuglebrotet. Takk til Anders og Ulf for bygging av bro som kommer nærmiljøet til gode. 

Det ble levert ut informasjon i postkasser til store deler av husstandene i nedfeltsområdet til 

velforeningen. Det ble også informert om mulighet for medlemskap i skrivet. Dette resulterte i 52 

betalende medlemmer.  

Det har vært et ønske om å utbedre stien gjennom skogen fra Nedre Nattland til Nattland skole, men 

man ønsker tillatelse fra grunneier før man starter med utbedring. Det har ikke lyktes velforeningen å 

få denne tillatelsen.  

Det er ønskelig med flere aktive medlemmer i velforeningen, gjerne også flere styremedlemmer. 

 


